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                  5. maj 2010 

I medfør af § 36, stk. 1 i Inatsisartuts Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 
Med henvisning til Namminersornerullutik Oqartussats bekendtgørelse nr. 2, af 12. februar 
2010 om brugerbetaling ved fiskeriet vil jeg besvare nedenstående spørgsmål.
(Medlem af Inatsisartut Hans Enoksen)

Begrundelser med forespørgsler:
Ved debatten om fiskeriets brugerbetaling sagde Naalakkersuisoq for Aalisarnermut  Piniarnermut 
Nunalerinermullu  bl.a.  med følgende begrundelse,  at  på baggrund af betaling ved tilsynet  ved 
indhandling ville rejefiskerne nu opnå den optimale betaling for de indhandlede rejer, dette blev 
fremlagt af Naalakkersoq op til flere gange i talerstolen. Men når vi ser på virkeligheden er det 
noget andet, dette er blevet bekræftet af en rejefisker, nemlig at de nogle gange kun får penge for 
70-80 % af deres indhandlede rejer og at resten ikke blev betalt. Og at de aldrig så, at de resterende 
indhandlede rejer blev smidt ud.

Jeg vil gerne vide hvorfor det er sådan? Aalisarnermut Naalakkersuisoq har gang på gang meldt ud 
at fiskerne ville få fuld betaling for deres indhandling, hvorfor bliver der ikke udbetalt for hele 
indhandlingen?

Jeg beder om at du svarer spørgsmålet klart og tydeligt, dine meldinger fra Inatsisartuts talerstol 
som Aalisarnermut Naalakkersuisoq flere gange, er af fiskerne meldt ud som løgne.

Jeg ønsker svar inden 10 arbejdsdage.
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